

Research papers

- Ho CC, Tseng CW, Lee CC, Lin JY, Chuang CW.** Effects of Changes in Land Use and Rainfall Patterns on Water Resources Conservation Capability in a Watershed..... 217
- Yeh MC, Sung YW, Lin YL.** Investigation of the Shear Resistance Performance of Cross-Laminated Timber Connections Using Mechanical Connectors 235
- Chen SY, Hsu CK, Hsui YR, Chien CT, Hsu FL.** Effect of the Fruit Harvest Date of *Camellia brevistyla* Mother Trees on Seed Size, Seed Germination, and Kernel Oil Content and Composition..... 263
- Koh CN, Hsu SH, Yang YJ, Chen YM.** Temporal Variations in Bird Composition and Diversity in Forest Plantations..... 275
- Chang LW, Chiu ST, Kuo YL, Hsieh CF, Lee PH.** Niche Partitioning Affects Spatial Distribution Patterns of three *Helicia* Species of the Lienhuachih Evergreen Broadleaf Forest, Central Taiwan..... 291
- Chiou CR, Yang SI.** Estimation of the Stand Carrying Capacity of Chinese Fir Plantations In Taiwan 305

研究報告

- 何嘉浚、曾俊偉、李嘉蓉、林鎮洋、莊智瑋·集水區土地利用變遷及降雨量變化對水資源涵養能力影響之研究..... 217
- 葉民權、宋雲煒、林玉麗·直交集成板金屬連結件接合之剪斷抵抗性能探討..... 235
- 陳舜英、許俊凱、許原瑞、簡慶德、許富蘭·以短柱山茶母樹之果實採收期影響種子大小、種子發芽與種仁油含量及成分..... 263
- 葛兆年、許詩涵、楊懿如、陳一銘·人工林鳥類組成及多樣性的時間變化..... 275
- 張勵婉、邱少婷、郭耀綸、謝長富、李沛軒·蓮華池常綠闊葉林三種山龍眼屬植物之空間分布模式主要受棲位分化影響..... 291
- 邱祈榮、楊勝驛·臺灣杉木人工林林分承載量的估測..... 305